



# 10、冬、新疆冰雪喀纳斯※烏魯木齊



# 二游喀納斯曼區

冬日里的喀纳斯,没有了夏秋两季的 喧闹, 回复到北疆原始的恬静. 冰雪覆 盖,万物素白,苍茫的雪原,古朴的木 屋,透露出独属于喀纳斯的韵味;这里 是真正的北国童话小镇,一个美得如 仙境般的地方, 恬静自然又不失生机.



- 新加坡 ★ 乌鲁木齐
- 乌鲁木齐~S21 新沙漠公路~(约6小时)布尔津
- [野马生态园]内有中国最大的汗血宝马展示基地、汇集了国内外名家 油画作品的野马美术馆,还有侏罗纪硅化木保护基地
- 沿网红的[S21 新沙漠公路]欣赏冬季戈壁风光
- **布尔津**~(约 2.5 小时)**禾木**
- [禾木村-观禾木日落] 这里的云杉、云海、雾凇、河流、小木屋、牛马, 多种元素搭配构筑出了独有的绝世胜景.
- # 因冬季路况限制, 行程中将安排乘坐 20 座的考斯特专车游览禾木村.
- 禾木村~云雪峰缆车<附件配套>
- [禾木村-观日出] 晨光泼洒在禾木的庭院四周, 为整个村庄带来了勃勃生 机. 晨雾弥漫、炊烟袅袅;于被白雪覆盖的整个村庄, 体会城市生活中永远 无法感受到的宁静、平和. 随后自由活动, 欣赏最美雪景
- 禾木村~(约2小时)喀纳斯
- [喀纳斯景区]安排沿木栈道游览状如弯月的月亮湾;及由一连串曲折的河 湾组成, 再远看形如蛟龙嬉水的卧龙湾; 及神仙湾
- # 因冬季路况限制, 行程中将安排乘坐 20 座的考斯特专车游览喀纳斯景区.
- 喀纳斯~(约2.5 小时)布尔津
- [二游喀纳斯景区] 尽情享受雪世界的乐趣与美景, 还可白桦林寻找林中 神奇的雪蘑菇和雾凇
- # 因冬季路况限制, 行程中将安排乘坐 20 座的考斯特专车游览喀纳斯景区.
- 布尔津~(约3.5小时)克拉玛依~(约2小时)独山子
- [乌尔禾魔鬼城-含区间车]被白雪覆盖的砂岩群, 屹立于戈壁苍茫大漠之 中,远看犹如一座巍然挺立在苍茫大漠中的白色城堡.
- **独山子**~(约 4 小时)精河
- [环湖游赛里木湖-含区间车]新疆的贝加尔湖,寻找梦幻蓝冰及冰泡
- 精河~(约 5.5 小时)乌鲁木齐
- [独山子大峡谷]有"独库秘境,亿年奇观"之称,曾荣登国家地理杂志, 中国最美公路独库公路第一景,电影《飞驰人生》拍摄取景地。

## 10 乌鲁木齐★新加坡

#### 10 天行程至此圆满结束

			TANK TO THE PARTY OF THE PARTY		
天数	早餐 <b>10</b> 天	午餐	晚餐 8 午及 7晚餐)	城市	URCW10 4★ 酒店 或 同级
1		*	*	乌鲁木齐	准5* 环球国际酒店或锦江酒店
2	酒店	✓	大盘鸡风味	布尔津	准 5* 河畔艺墅酒店
3	酒店	<b>√</b>	✓		2晚 特色木屋住宿
4	酒店	✓	哈萨族洋芋风味	禾木村	准 4* 禾木山庄
5	酒店	✓	✓	喀纳斯	特色景区民宿 - 悠然山庄
6	酒店	✓	冷水鱼风味	布尔津	准 5* 河畔艺墅酒店
7	酒店	✓	犇犇肉饼子	独山子	准 5* 西戈玛酒店
8	酒店	<b>✓</b>	<b>✓</b>	精河	4* 迎宾馆
9	酒店	✓	×	乌鲁木齐	提升 5* 希尔顿酒店
10	洒店	*	*	结节	東 10 天行程 祝您施淦愉快!

丽小村落. 禾木村的冬天, 有点像日本的白川乡, 也有点像被雪覆 盖的瑞士;尖尖顶的木头屋子被厚厚的白雪覆盖得只剩下一个轮 廓. 像是被掩盖在冰雪世界中的王国.





# 烏爾禾廢鬼城

雪落魔鬼城, 洁白的雪花覆盖在 奇特的雅丹地貌上, 像一幅充满 意境的水墨画。踏雪而来, 尽情 感受冬日的美好。

# 環湖游賽裡爪湖

隆冬时节一片银装素裹,冰封的湖 面,连绵的雪山组成一幅美丽画 卷. 成块的冰渣在阳光照耀下格外 夺目:冰块矗立,冰水湛蓝,冰泡飘 逸, 湖水呈现以浪的姿态被冰冻的 奇态;一切宛如仙境

自 2024年 12 月起有效 URCW10\_CN\_13-May-24

- 若航班时间及行程次序如有任何更改,以航空公司及当地接待单位安排为准 全種) 新疆部分城市的住宿及餐厅因条件所限,食物及环境设施仍欠水准,饮食中牛羊肉会较多,本社 已尽量安排当地较佳住宿及餐厅,不便之处,敬请见谅.
- 如因天气,道路状况或其它因素导致行程须做调整,以导游的建议与最后安排为准.
- 酒店标明仅供参考;若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据
- 各地酒店的三人间提供的是折叠加床,敬请留意. 白 哈巴
- 导游司机服务费:人民币 ¥40/天 1. 禾木云霄峰缆车; 2. 酒店自助晚餐







# 10 DW inter Love in Kanas & Urumqi



# Kanas Scenic Area

Closely resembling the climate of southern Siberia, Kanas is home to snow peaks, glaciers, alpine forests and lakes. Lasting for 6 months in winter time, Kanas Lake turns into a fantastic world of ice and snow, where you will find a remarkable view of crystal snow willows and frozen Kanas lake covered with thick snow. A beautiful place like a fairyland, quiet and natural without losing its vitality < Incl. Double Visitings>



# Singapore ★ Urumqi

## Urumqi~S21 Desert Expressway~ (est.6hrs)Burqin

- [Wild Horse Ancient Ecological Park] protects substantial ancient ecological resources, such as Przewalski's wild horses and sweatblooded horses.
- [S21 Desert Expressway] along the highway, you can enjoy the desert, wetland, Danxia and other topography.
- Burgin ~ (est. 2.5hrs) Hemu Village
- [Hemu Village] It's extremely freezing cold. The wooden houses, birch trees, grasslands are all covered with heavy snow, and it lasts until next April.
- # A special arrange to take 20 Seats Coaster Bus to visit Hemu
- 4 Hemu Village-Yunxiao Peak < Incl Cable Car Ride-Additional Tour>
- [Morning in Hemu Village] When the sun shines on the top of the mountain, the hill is dyed golden, slowly the sun shines through the faint mist of water over the village, lazily slanting down, seemingly reluctant to disturb this beautiful village still asleep...
- Hemu Village ~ (est. 2hrs) Kanas
- [Kanas Scenic Area] In winter, it is a world of ice and snow. The crystal rime ice-coated birch forest along the Kanas Valley, the grandeur of the snowfields, the snow-covered ice lake where one feels as if they have been reincarnated in a Chinese ink painting
- 6 Kanas~ (est. 2.5hrs) Burgin
- [Kanas Scenic Area-2nd Visiting]
- Burgin~(est.3.5hrs) Karamay ~(est.2hrs) Dushanzi
- [Urho Ghost City-Incl Tram Ride] In winter, it looks unusually peaceful in its blanket of snow, while a howling wind arises, sand flying and stones rolling, make frightful and dreaded sounds.
- Dushanzi~ (est. 4hrs)Jinghe
- [Sayram Lake-Incl Tram Ride] Stunning blue ice can be seen here, enjoy a dramatic view of the Sayram lake in winter time.
- Jinghe ~ (est. 5.5hrs) Urumqi
- [Dushanzi Grand Canyon]It is hailed as a "billion-year wonder of the unique realm" by China National Geographic magazine and serving as the beginning point of one of China's most beautiful self-driving routes, the Duku Highway.

## 10 Urumqi ★Singapore

Wish you enjoy your holiday with Hong Thai Travel!

	BKF	LUNC H	DINNER	CITY	URCW10
Day	10	10Days (9 BKF、8 L & 7 D)			4★ Hotel or Similar Class
1		*	*	Urumqi	Local 5★ Huanqiu Hotel or Jinjiang
2	Hotel	<b>✓</b>	Spicy Chicken	Burqin	Local 5★ Hepanyishu Holiday Hotel
3	Hotel	1	✓	Hemu	2N Local 4★
4	Hotel	1	Kazakh Potatoes		Hemu Hotel
5	Hotel	1	✓	Kanas	Family Hotel- <b>Youran Mountain Villa</b>
6	Hotel	1	Burqin Fish Meal	Burqin	Local 5★ Hepanyishu Holiday Hotel
7	Hotel	1	Xinjiang Hamburger	Dushanzi	Local 5★ Xigema Hotel
8	Hotel	✓	✓	Jinghe	4★ Ying Hotel
9	Hotel	✓	×	Urumqi	Upgrade <b>5★ Hilton Urumqi</b>
10	Hotel	*	*	Wish vo	u enjoy 10D holiday with Hong Thai!



It is one of the six most beautiful villages in China, a rather primitive village. In Winter, It is encircled by snow-capped mountains, covered with silver-looking forests of birches and bines.



Urho Ghort City Experience the breathtaking beauty of Urho Ghost City in winter with its snowcovered landscapes and mesmerizing sunset. It presents a large-scale and najestic strange wind erosion landscape,

Sayram lake In winter, the cold wind stirs a boundless wave which splashes the bank, and the mist can even hide the snow-capped mountains. The lake is wrapped with silver which formed a magnificent view of the snowfield.







## Effective from Dec'24

URCW10 CN 13-May-24

- Tour Sequence and Flight Schedule subject to local agent and airline's final arrangement.
- Pls note that only rollaway bed to be provided in most hotels for triple sharing room.
- Your understanding on the limited conditions of some restaurants in Xinjiang is very appreciated.
- In the event of unforeseen circumstances like the bad weather, the tour leader or local guide concerned possesses full discretion to change the tour sequence or cancel some itineraries.
- In the event of discrepancy between the Chinese and English tour itineraries, please refer to the former for accuracy
- Tipping for local guide & driver: ¥40/Day (A& C Same)
- Additional Tours RMB700/P.P

1) Yuxiao Peak + Cable Car Ride; 2) 5\* Hotel Buffet Dinner